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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Gulyás Gergely, Miniszterelnökséget vezető 
miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mi ez a cirkusz Terézvárosban?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Egyik napról a másikra meghoztak egy kormányrendeletet, ami a Nyugati pályaudvar mögött 
található rozsdaövezetet kiemelt kormányberuházássá minősítette, és amelynek alapján a kormány 
cirkuszt, istállót, valamint artistaképzőt kíván létesíteni a területen. Az elmúlt napokban intenzív 
egyeztetéseket folytattam terézvárosi lakókkal, valamint a kerület egyéniben megválasztott 
önkormányzati képviselőivel. Visszatérő panaszuk volt, hogy a kormányzat nem egyeztetett sem a 
helyben élőkkel, sem pedig Budapest Főváros VI. Kerület Terézváros Önkormányzatával a 
beruházást illetően. Szintén visszatérő panasz a helyi lakosságtól, hogy a VI. kerületben kevés a 
zöldfelület és a Városliget beépítése még inkább sújtja őket. A VI. és XIII. kerület közötti gyalogos 
és biciklis kapcsolatok megteremtése szintén hangsúlyos igényként merül fel a lakosság és az 
önkormányzat részéről.

Emiatt a következő kérdésekkel fordulok a Miniszter Úrhoz:

Milyen társadalmi egyeztetések folytak Budapest Főváros VI. Kerület, Terézváros lakosságával és 
önkormányzatával a Kormány 25/2021. (I. 28.) Korm. rendeletének megalkotása előtt a rendeletben
meghatározott terület hasznosításáról? 

A rendelet megalkotása előtt milyen egyeztetések folytak az Emberi Erőforrások Minisztériumával?

Hogyan tud megfelelni a Budapesti Agglomerációs Vasúti Stratégiának a Nemzeti 
Cirkuszművészeti Központ tervezett elhelyezése? 

A Nemzeti Cirkuszművészeti Központ tervezett elhelyezése hogyan hozható összhangba a Nyugati 
pályaudvar körüli vasúti infrastruktúra megújításával? Az EMMI milyen egyeztetéseket folytatott le



ezügyben Önökkel? 

Megtisztelő válaszát megköszönöm!

Budapest, 2021. február 24.

Dr. Oláh Lajos
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